
  

 

       

Referat fra styremøte nr. 6, Fredag 16. juni-23 
 
 

Sted:  Hytten til Nils 
Tid:  kl. 18.30  
 
Hovedstyret og utvalgsledere til stede. 
 
 Håkon Torsvik, Tom Mangelrød, Nils H Berge, Ole O Komma, Bjørn 

Myrholmen, Ole Grønnerød, Camilla Grimsæth, Liv A Myrholmen, Nils H 
Berge, Svein E Komma                                                   

 
Forfall:                          Isak Magnus Mikalsen - Christopher Lyngedal - Bjørn Komma             
 
Fiskeutvalget            Christopher Lyngedal 
Baneutvalget              Svein E Komma                            
Ungdomsutvalget      Nina Holm  
Kvinnekontakt            Camilla Grimsæth 
Publisering / pr.         Isak Magnus Mikalsen                 
                                      Liv A Myrholmen                          
Jaktutvalg.                   Ole Grønnerød  
Vara.                             Bjørn Myrholmen  
                                      Nils H Berge 
 
Saksliste: 

Sak 17 /23. Godkjenning av referat fra forrige møte og innkallelse til juni-møte.   
Godkjent.   

Sak 18 /23. Referatsaker 

• Antall medlemmer pr 09.juni-23: 578stk, økning på 13stk 
• Innkjøp av kniver til premiering er gjort, venter på gravering. 
• Vi har svart på høring om:  

Forslag til forskrift om endring i forskrift om utøvelse av jakt, felling og fangst. 
Vi hadde ingen innsigelser. 

 
Sak 19 /23.   Innkjøp av reklameutstyr, klær. Mye skal selges videre til de som ønsker å            

                       kjøpe. Kanskje noe kan gis bort til kommende ungdomsmedlemmer? 
                           Liv Arnhild redegjør mer om innkjøpet. 
Det foreligger styrevedtak om kjøp av klær. 
Prisen er ca. kr. 67.000. ettersom vi har lagt på flere jakker og capser. Dersom pr utvalget 
bevilger capser, kan nye ungdomsmedlemmer få capser. 
  

Sak 20 /23. Rapport fra utvalgene. 
                                                       Fiskeutvalget. 



  

 

Fiskeutvalget har sendt inn referat, legges som vedlegg.  
 
                                                      Jaktutvalget. 
Tirsdag var det ringtrening og sosialisering på banen, det møtte opp 7 hunder med eiere. Tiltaket 
var veldig populært. Roald må koordinere flere jegerkurs, de må planlegges og skrives inn i 
kalendere slik at vi får oversikt over når og hvor mange kurs det skal være i løpet av et år. Ole 
skal muligens ta jaktlederkurs, kurset er 18-19 august kl. 17.00 på Allum. tar kontakt med Roald 
om å arrangere jegerprøvekurs ila sommeren – før evt. jaktsesong 
Det ble forespurt om vi kan prøve å få organisert introjakt. 
                                         
                                                         Baneutvalget. 
Det har vært rimelig bra oppmøte av personer på skytingene. På Nordisk stevne møtte det 22 
personer, stevne forløp veldig bra og det var mye skryt til arrangørene. 
Veien bør skrapes. Leif Magne mangler oversikt over regnskapet, det kommer etter hvert.  
Klubbmesterskapet ble gjennomført som planlagt. Vi har fått nye duer som virker bra, det er 
kjøpt inn 4 paller av de. 
                                                 
                                                          Pr.utvalget. 
                                                         Se sak 19/23 
 
                                                         Kvinneutvalget. 
Kvinneutvalget har sendt inn referat, legges som vedlegg.  
Stadig flere blir rekruttert via Facebook som blir flittig brukt. Det skal være Villaksens dag i 
helgen. 
Brynje handle kveld for alle medlemmer tirsdag 5.september kl 17-20, 30 % rabatt på alle 
ordinære varer.  Fint om det legges ut på nettsiden og FB 
 
           
 
                                                          Ungdomsutvalget. 
Har hatt møte der det kom frem at ambisjonsnivået må senkes litt. 
Ungdomsutvalget har sendt inn referat, legges som vedlegg.  
  
 
Neste Møte: 4. sept. kl 18.00 på Allum 

      
 
 
 

Møte hevet: Kl 21.00                             Referent: Tom Mangelrød 


